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Protokół nr 200/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 30 stycznia 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

          (PCPR) 

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu  

6. Pani Ewa Oroń    - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

         im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  
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7. Pani Barbara Cichecka    - dyrektor Międzyszkolnej Bursy  

          w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 18.07.2023 r. do dnia 31.12.2023 r. 

6. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

szkolnym 2024/2025 oraz procedurach naboru. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus+. 

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w obszarze 

funkcjonowania Bursy i możliwości jej reorganizacji - kontynuacja sprawy z CXCII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r.  

9. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacki Dzień Dziecka”.  
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10. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacka brać zaprasza”. 

11. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ćwiczenia strażackie od juniora do seniora”.  

12. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Piknik Rodzinny „Wszystkie dzieci nasze są”.  

13. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Łączy nas siatka”. 

14. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ocalić wspomnienia”.  

15. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych powiatu wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2023 r.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia czynności badania i oceny złożonych ofert  

w celu wyboru najkorzystniejszej oferty w ogłoszonym otwartym naborze 

partnera w celu wspólnego przygotowania i realizacji projektu dofinansowanego 

w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie Dla Łódzkiego  

2021-2027 (FST), Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w Transformacji (typ 

projektu 3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-IZ.00-005/23). 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego 

terenu w obrębie Masłowice.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2024 

roku.  

19. Przyjęcie wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie   

powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CC 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chce wprowadzić zmiany do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Stwierdził, że Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad przez aklamację.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął zaproponowany porządek 

obrad.   

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 18.07.2023 r. do dnia 31.12.2023 r. 

6. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

szkolnym 2024/2025 oraz procedurach naboru. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus+. 

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w obszarze 

funkcjonowania Bursy i możliwości jej reorganizacji - kontynuacja sprawy z CXCII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r.  

9. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacki Dzień Dziecka”.  

10. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacka brać zaprasza”. 

11. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ćwiczenia strażackie od juniora do seniora”.  

12. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Piknik Rodzinny „Wszystkie dzieci nasze są”.  

13. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Łączy nas siatka”. 
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14. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ocalić wspomnienia”.  

15. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych powiatu wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2023 r.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia czynności badania i oceny złożonych ofert  

w celu wyboru najkorzystniejszej oferty w ogłoszonym otwartym naborze 

partnera w celu wspólnego przygotowania i realizacji projektu dofinansowanego 

w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie Dla Łódzkiego 2021-

2027 (FST), Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w Transformacji (typ projektu 

3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-IZ.00-005/23). 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego 

terenu w obrębie Masłowice.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2024 

roku.  

19. Przyjęcie wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie   

powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 18.07.2023 r. do dnia 31.12.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu oraz 

panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Udzielił głosu pani dyrektor Korczewskiej.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją.   
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień  

w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz 

kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką 

koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej w okresie od dnia 18.07.2023 r. do dnia 

31.12.2023 r. 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach 

pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

w roku szkolnym 2024/2025 oraz procedurach naboru. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, któremu 

udzielił głosu.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wiadomo, że w ZS nr 3 nabory z lat poprzednich są słabe. Zapytał, czy analizowali 

ryzyko, że tam może być tylko 10 chętnych.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że brali pod uwagę każdą ewentualność, spoglądali 

dotychczas na każdą klasę pierwszą we wszystkich szkołach, analizowali jakie były  

w latach poprzednich współczynniki, jeżeli chodzi o zainteresowanie, czyli ilu uczniów 

było zainteresowanych kształceniem w tych klasach, zawodach. Przekazał,  

że próbowali wyciągnąć jakieś wnioski. Dodał, że ma nadzieję, że one były na tyle 

trafne, że ta oferta przedłożona absolwentom klas ósmych jest też trafna. Natomiast, 

jeżeli chodzi o ZS nr 3, zwykle taka sytuacja była, że w tym pierwszym etapie naboru 

mieli różne zainteresowanie, tzn. nie kompletowali oddziałów klas wielozawodowych, 



10 
 

ale wielu uczniów zostawało na rynku zagubionych, albo tych którzy dokonali 

niepełnych wyborów, nie zostali w systemie rekrutacji przyjęci do klas bądź też nie 

wskazał im system rekrutacji klas, a musieli później w etapie dodatkowej rekrutacji, 

czy uzupełnienia szukać dla siebie miejsca. Poinformował, że mieli też taką 

koncepcję, aby zaproponować od razu 60 miejsc, czyli podwójną klasę, np. a nie 

pojedynczą 24 osobową, ale uznali, że może nie ma co na rynku tworzyć takiej dużej 

ilości wolnych miejsc, żeby nie stwarzać pozorów, a poza tym trochę obawiali się,  

że kandydaci mogą się w tych klasach rozejść i z góry będą musieli już na początku 

rekrutacji jeden z oddziałów wielozawodowych zamykać. Dodał, że rynek pokaże. 

Kontynuował, że ma większe obawy, a mianowicie czy odliczą się uczniowie  

w kształceniu zawodowym średnim na poziomie technika. Druga kwestia jest taka  

i tu są obawy, ponieważ ambicje uczniów w klasach VIII obecnie, w ocenie 

nauczycieli z nimi pracujących i dyrektorów szkół, mają dosyć wysokie i tu trzeba 

bardzo uważać, żeby te ambicje nie spowodowały takiej sytuacji, że zrekrutuje się 

uczniów do klas licealnych albo technikalnych, a oni później w procesie edukacji  

w pierwszych miesiącach, czy w pierwszym półroczu, czy roku nie będą mogli 

sprostać wymaganiom. Natomiast, jeżeli nie będzie uczniów, którzy będą chcieli 

kształcić się w klasie I branżowej szkoły wielozawodowej, to będą zmuszeni  

do nieutworzenia tej klasy. Nadmienił, że rynek zdecyduje, ale szansa jest duża.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tu akurat  

nie ma się co martwić, bo jest jeszcze „branżówka” w ZS nr 1 i jeśli będzie 10 osób 

na kucharza i 10 do wielozawodowej, to tego kucharza przymknie się, bo tego 

kucharza w wielozawodowej też da się kształcić, więc byłby o tę „branżowkę” 

spokojny.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to jest bardzo istotne, ponieważ nie mieli nawet  

w I wersji tej „branżówki” w ZS nr 1 utworzonej, ale była taka obawa, że rynek 

odbierze, że my w szkole branżowej I stopnia, czyli dawnej zasadniczej zawodowej 

nie mamy, albo mamy znikomą ilość miejsc dla dziewcząt w kształceniu 

warsztatowym, co jest bardzo ważne, a mamy tylko ofertę w kształceniu poprzez 

podmioty gospodarcze. Zaznaczył, że to skłoniło ich do tego, aby zrobić dodatkową 

ofertę, czyli wzmocnić ofertę dla szkoły branżowej I stopnia w tych zawodach 

gastronomicznych, gdzie większość kształconych osób to są dziewczęta  

i wysondują czy rzeczywiście taka potrzeba będzie, czy nie.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma bardziej 

obawy o technika, które pan naczelnik zna, jeżeli chodzi uzasadnienie ofert, jeśli 

chodzi o technika informatyka i technika programistę. Przekazał, że sugerował  

ze względu na to, że pan dyrektor zawsze narzekał, że nie ma bazy, nie ma 

nauczycieli, żeby odpuścić tego technika informatyka. Zresztą pan dyrektor też chyba 

nie miał nic przeciwko podczas rozmowy. Najwyżej będzie komuś smutno,  

że nie pójdzie do takiej klasy jakiej chciał. Podziękował wydziałowi za wzmożoną 

pracę przy diagnozie, bo ona w tym roku była szczególnie trudna.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że rzeczywiście w ZS proponowali, aby złamać klasę 

informatyczną z elektrykiem, ale środowisko szkolne z dyrektorem parło bardzo 

mocno do tego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest  

to bardzo dziwne, bo zawsze pan dyrektor mówił o elektryku, dzieci w ankiecie 

stwierdziły, że chcą iść na elektryka, a tutaj jest opór szkoły, ale tak już jest w tej 

szkole.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zauważył, że pan naczelnik 

powiedział, że jest 30% uczniów jakby spoza powiatu plus zapas, czyli więcej niż 

30%.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, więcej dlatego, że wskazali, że jest 358 do 257 

absolwentów. Są to dane z jesieni, które zmieniły się może o jedną osobę, czy dwie. 

Dodał, że stwarzają ofertę, która powinna zabezpieczyć miejsce dla każdego ucznia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile jest 

zaproponowanych oddziałów.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że 6 oddziałów w technikach, 4 w szkołach branżowych  

I stopnia, 1 oddział w branżowej szkole II stopnia, 1 w liceum ogólnokształcącym  

dla dorosłych, 1 oddział w branżowej szkole specjalnej I stopnia, 4 oddziały w liceach 

ogólnokształcących. Dodał, że mają 16 miejsc w branżowej szkole I stopnia  

w Zespole Szkół Specjalnych. Nadmienił, że nie chce teraz mówić o określonej 

liczbie oddziałów, bo dobrze byłoby, żeby ta ilość odliczyła się w ten sposób,  
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że można zredukować ilość oddziałów, bo będziemy mieli wyższe grupy w klasach, 

ale też należy bazować na tym, żeby nie potworzyły się oddziały pomiędzy 24 a 30.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że tu na pewno 

trzeba będzie bardzo dobrze przepracować ten przebieg rekrutacji, żeby klasy 

otwierać na progach opłacalności jak 24, a później +30 i tym strumieniem trzeba 

będzie rozsądnie pokierować.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że jest to też pytanie, które będzie im towarzyszyło podkreślając, 

że są w kontakcie z panem wicestarostą i będą musieli dać odpowiedź  

- czy utrzymujemy obecny system rekrutacji, bo wydaje się, że był skuteczny  

i sprawny, czy to zmienimy? Poinformował, że rozmawiali z dyrektorami,  

były pomysły, aby od tego odejść, ale tu jest sporo ryzyka i nie jest to teraz 

przedmiotem posiedzenia. Zaznaczył, że mówi o symulacji poprzez wykorzystanie 

programu firmy Vulcan, której usługę kupują co roku.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że z zewnątrz 

powiatu przyjmują na 35% uczniów.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że do tej pory mieli na poziomie 28-30%, czasami trochę 

więcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że w Raporcie o stanie powiatu wieluńskiego była wskazana ilość 35% 

spoza terenu.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie mogą precyzyjnie wskazać, symulują, dlatego ciągle 

liczą, że to może być około 1/3.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że przyjęliśmy  

30, powiedzmy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu dodał, 

że z tego, co pamięta to 30% przyjmowali spoza terenu, a w Raporcie o stanie 

powiatu był wskazany stan faktyczny 35%.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że tendencja jest 

wzrostowa.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że sąsiednie powiaty te mniejsze będą miały problemy,  
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do końca nie jest wiadome jaką oni przygotują ofertę. Dodał, że od pewnego czasu 

nie robią silnej promocji na zewnątrz, ponieważ to kosztuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaznaczył, że w ostatnich latach była dobra promocja.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że chodziło mu o promocję na zewnątrz, wzmocniona była 

bardzo mocno wewnątrz.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że około 5% odpływało do sąsiednich powiatów.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że do Lututowa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że nie ma tutaj szkoły rolniczej, 

dlatego uczniowie kierują się do powiatu ościennego.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 
 
 
          Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2024/2025 oraz procedurach naboru (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

   

 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że w następnych latach będzie pewnie spadek, tzn. poziom 

absolwenta będzie się wahał na poziomie 720-760 uczniów, to będzie mniej niż do tej 

pory. Przekazał, że pozwolił sobie zrobić analizę liczby urodzin w kolejnych latach  

i będzie jeszcze większy spadek, tzn. poniżej klasy I jest jeszcze większy spadek 

ilości urodzeń, a więc ilości uczniów w klasach, które będą tworzone na poziomie 

szkolnictwa ponadpodstawowego.  
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Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w związku z udziałem szkoły w programie Erasmus+. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powitał panią Ewę Oroń - dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu, której udzielił głosu.   

Pani Ewa Oroń - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się z prośbą do pani 

dyrektor, aby rachunek tego programu był prowadzony w złotych polskich. Nadmienił, 

że jest w kontakcie z innymi skarbnikami, praktycznie z całego województwa 

łódzkiego i okazało się, że dwa projekty, które mamy teraz w kwocie Euro, 

prowadzimy jako powiat tylko my w województwie łódzkim.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że proponuje, aby pani dyrektor policzyła jakie będą koszty, 

ponieważ deleguje nauczycieli, a czas pracy tych nauczycieli, to jest koszt własny 

placówki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że skończył się  

I semestr jak pani Oroń jest dyrektorem, w związku z czym poprosił, aby pani 

dyrektor podzieliła się informacją o tym czasie.  

Pani Ewa Oroń - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu przekazała, że jest to dla niej ogromne wyzwanie, nowe rzeczy. 

Podkreśliła, że wszystkiego się uczy, współpracuje z panem naczelnikiem, który 
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służy pomocą i mówi wiele dobrych rzeczy, które powinna zrobić, nauczyć się. 

Dodała, że nigdy nie prowadziła takiej placówki i to jest dla niej zupełnie nowe 

doświadczenie, ale pracuje jej się dobrze. Jest osobą spolegliwą na tyle, że ma 

dobre relacje z nauczycielami, których zna bardzo długo, z pracownikami, z paniami, 

które są w sekretariacie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że na zdobywanie wiedzy nigdy nie jest za późno. Zapytał, czy jeszcze 

są pytania. Nikt się nie zgłosił. zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1418/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie Erasmus+ (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1418/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował panią dyrektor, że do dyspozycji i pomocy jest również pan skarbnik. 

Zapytał, na kiedy pani dyrektor potrzebuje to pełnomocnictwo.  

Pani Ewa Oroń - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu przekazała, że jak najszybciej, termin złożenia wniosku jest najpóźniej 

do 20. lutego, ale chcą to zrobić około 13 lutego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

pana naczelnika, aby przygotować to jak najszybciej do podpisu.   
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Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w obszarze 

funkcjonowania Bursy i możliwości jej reorganizacji - kontynuacja sprawy  

z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Barbarę Cichecką - dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu, której udzielił głosu.    

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaznaczył, że w roku 

szkolnym 2021-2022 było 8,67 etatu, a teraz jest 8. Kontynuował, że były 2 budynki, 

a teraz jest 1, dzieci było ponad 100.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

wyjaśniła, że w Bursie na ul. Wojska Polskiego było zakwaterowanych około 40 osób, 

a na ul. Traugutta prawie 60. Zaznaczyła, że wychowawca w Bursie ma pensum 30h, 

więc średnio 6h dziennie przez 5 dni, to jest 6h dziennie, doba liczy 24h, 

wychowawcy sprawują opiekę całą dobę, więc w Bursie na ul. Wojska Polskiego 

musiały być 4 etaty nauczycieli.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zauważył, że nie ma tej 

Bursy, a etatów jest dalej tyle samo.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

wyjaśniła, że tam było niecałe 40 osób i 1 wychowawca, i tutaj prawie na 70 osób też 

był 1 wychowawca, ponieważ zawsze przeliczali nie na budynki tylko na ilość 

wychowanków, grupy wychowawcze. Dodała, że to było dla wychowawców 

pracujących w Bursie na ul. Traugutta mocno niesprawiedliwe, bo zajmować się  

30 kilkoma osobami, a zajmować się prawie 70 osobami...  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński podkreślił, że na zamknięciu 

tamtego budynku nie można żadnej oszczędności wykazać.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest, ponieważ jak jest 8 etatów, to jest to 0,67 etatu. 



17 
 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zauważył, że jest  

8 pełnozatrudnionych.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest dyrektor i 7 wychowawców na pełnym etacie, a wtedy było 

8,67.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wskazał, że w roku  

2021-2022 łączna ilość etatów to było 8,67.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że w roku 2021-2022 było 7 pełnozatrudnionych, w tym dyrektor, 

czyli było 6 pełnozatrudnionych i dyrektor, i jeszcze byli nauczyciele. Dodała,  

że 5 nauczycieli realizowało…  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wtrącił, czyli było 15. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie, co innego, mówimy o osobach. Podkreśliła, że 7 osób było 

pełnozatrudnionych.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, czy w jednej Bursie,  

czy w dwóch.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w dwóch z tym, że w tym 8,67, 5 nauczycieli realizowało godziny 

ponadwymiarowe. To był ten rok covidowy gdzie tych nauczycieli, których miała 

mianowanych, to ci wszyscy pracowali.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, gdyby przeliczyć  

te godziny na etaty, to ile było wtedy etatów.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 8,67.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, a ile jest teraz.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że teraz jest 8, ale poprosiła, aby sprawdzić jak rozdzieliła godziny. 

Wytłumaczyła, że jest 7 osób, w tym dyrektor, czyli 6 pełnozatrudnionych plus 

dyrektor, z czego 5 z tych pełnozatrudnionych miało godziny ponadwymiarowe.  

To był rok covidowy. Dodała, że zrobiła 8 aneksów.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że pytał,  

ile razem z tymi ponadwymiarowymi było etatów przeliczeniowo.   



18 
 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że przeliczeniowo 8,67.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, a teraz 

przeliczeniowo.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 8.   

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wskazał, że tylko 0,67 mniej.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

potwierdziła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że po prostu nie ma 

nadliczbowych godzin. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wskazał, że to  

jest z nadliczbowymi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że pytanie jest takie, czy 8,67 to przeliczeniowy etat. Chodzi  

o różnicę w realizacji godzin, czyli nie osoby tylko przeliczenie i godziny etatowe  

i ponadetatowe.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył pytanie, jak były dwie Bursy 

to ile było godzin, a jak jest teraz jedna Bursa, to ile jest godzin.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest etat.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 30h.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, czyli wtedy było 

30x8,67, a teraz jest 30x8. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak z tym, że tak jak tłumaczyła, jeżeli ktoś naprawdę by się 

przyjrzał, pokaże arkusze organizacyjne, to w tym roku 2021-2022 godziny 

nadliczbowe były realizowane naprawdę tylko wtedy, kiedy mieli pełną młodzież. 

Jeżeli była nauka zdalna, to natychmiast robiła aneks i te godziny były za każdym 

razem nauczycielom zabierane. Dodała, że zostawało tylko te 7 gołych etatów.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, czyli nie ma 

żadnej oszczędności z zamknięcia jednego budynku.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w tej chwili wygląda tak sytuacja, że 7 wychowawców, którzy w tej 
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chwili pracują w Bursie na ul. Traugutta na ten moment, to 2 wychowawców jest  

w godzinach popołudniowych. Nadmieniła, że są 2 grupy wychowawcze, każdą 

grupą wychowawczą musi opiekować się wychowawca, więc jest 2 wychowawców 

po południu zatrudnionych, tzn. pracuje 2 w godzinach popołudniowych, 2 jest  

w godzinach nocnych, bo to jest prawie 80 osób. Dodała, że jest grupa dziewcząt  

i chłopców. Zaznaczyła, że jeden jest w godzinach dopołudniowych, bo młodzież  

w Bursie w przeróżnych godzinach wychodzi na zajęcia i 2 jeszcze jest po nocy.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, gdybyśmy byli tak 

jak pani dyrektor sugeruje w kolejnym roku szkolnym przejdziemy tylko na Wojska 

Polskiego, to dalej będzie 8 etatów.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie, jeżeli na ul. Wojska Polskiego może zakwaterować 

maksymalnie 35 osób, są 42 miejsca, ale tak jak mówiła, 5m musi być na osobę. Były 

kiedyś pokoje, że w każdym były 3 osoby. Jeżeli jest teraz łazienka w tych pokojach 

studio to jeden pokój jest 3 osobowy, a drugi powinien być 2 osobowy, czyli na dobrą 

sprawę, to jest 35 miejsc w Bursie na ul. Wojska Polskiego.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji stwierdził, że byłaby to jedna grupa wychowawcza.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, na jedną grupę wychowawczą wtedy 4 etaty, żeby 

zabezpieczyć całą dobę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, jeżeli była Bursa  

na ul. Wojska Polskiego i na ul. Traugutta, to na ul. Traugutta była jedna grupa  

i na ul. Wojska Polskiego była jedna grupa.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że półtorej grupy było na ul. Traugutta.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że teraz jak jest  

w jednym budynku, to są podzielone na 2 grupy. 

 Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie, jak była na ul. Traugutta to było 2,5 grupy - grupa liczy od 28 

do 38 osób.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, ile jest teraz.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 2.  
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, czyli wtedy było 

3,5 grupy.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że było 1,5 i jedna, czyli razem 2,5.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powtórzyła, że na ul. Traugutta 1,5 grupy, na ul. Wojska Polskiego 1 grupa,  

2,5 w całości. Dodała, że w tej chwili są 2 grupy. Na jedną grupę do obsady na całą 

dobę potrzebnych jest 4 wychowawców, w związku z czym 4 było na ul. Wojska 

Polskiego jak było 35, czy 38 osób. Natomiast tu było 1,5 grupy na ul. Traugutta, też 

było tych wychowawców tyle samo, co w tamtej Bursie, chociaż powinno być więcej, 

bo na ul. Traugutta było 1,5 grupy, bo było 60 kilka osób, dochodziło do 70,  

czyli  nie było jednej grupy tylko 1,5 grupy.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, czyli zamknięcie 

budynku jest niekorzystne dla nas.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

zapytała, które zamknięcie.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że zamknięcie 

budynku na ul. Wojska Polskiego i umieszczenie w jednym budynku jest dla nas 

niekorzystne finansowo, ponieważ nie zmniejszyliśmy sobie kosztów,  

a zmniejszyliśmy sobie wysokość subwencji.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

zapytała, jak sobie nie zmniejszyliśmy kosztów.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

zmniejszyliśmy, ponieważ było 8,67 etatu i mamy 8, więc kosztów nie 

zmniejszyliśmy, a zmniejszyliśmy wysokość subwencji. 

 Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

zaznaczyła, że rozmawiają w tej chwili o kadrze pedagogicznej, a jeszcze są inne 

etaty, które w międzyczasie jak pokazała, były też zmniejszane.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wskazał, że jest rachunek 

poniesionych kosztów – w 2022 r. było 1 700 000 zł, w 2023 r. było 2 000 000 zł,  

a przychody w subwencji zmniejszyły się, więc przychody się zmniejszyły,  

a zwiększyły się o 300 000 zł koszty.  
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 Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poprosiła, aby wziąć pod uwagę jak wyglądają płace w tej chwili nawet, jeśli  

są te same etaty i jakie w tej chwili jest wynagrodzenie, i jakie są opłaty, wydatki 

rzeczowe, o ile wzrosła energia, ciepło, itd.  

  Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zauważył, że etaty się nie 

zmieniły, a zmniejszyły się przychody.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że ktokolwiek z pracowników obsługi odchodził to już praktycznie  

nie zatrudniała. Wskazała, że był magazynier.  

  Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński podkreślił, że wtedy było 

8,67 etatów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jak zrozumiał  

te 8 etatów to są tylko pracownicy pedagogiczni.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, w tym jest dyrektor.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński kontynuował, że zmniejszyło 

się tylko o jedną osobę w obsłudze, 0,67 w tych etatach.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że obsługa się zmniejszyła, ponieważ w Bursie na ul. Wojska 

Polskiego przygotowali śniadanie i kolację, we wrześniu odszedł pracownik  

na emeryturę i już w to miejsce nikogo nie zatrudniają, pół etatu było do sprzątania, 

które póki co jeszcze jest w tej chwili, co omówiła. Zaznaczyła, że ………………., 

która jest w tej chwili na ul. Traugutta przynajmniej deklaruje, że ………………., więc 

tu już nie będzie żadnego problemu, żeby był jakiś przerost, kogoś trzeba było 

zwalniać, itd. Odnośnie pozostałych etatów, jeżeli chodzi  

o kuchnię, to w roku 2025 praktycznie zostanie jedna osoba.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, gdybyśmy zamknęli 

się w jednym budynku na ul. Wojska Polskiego, to ile będzie zatrudnionych osób.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że musi być minimum 4 nauczycieli. Dodała, że jej zdaniem powinno 

być przynajmniej pół etatu rezerwowego, bo nie może być tak, że jeden wychowawca 

schodzi, a drugi wchodzi tym bardziej, jak ktoś „wypadnie” i musi być osoba  

do sprzątania. Dodała, że nie wie jeszcze jakby miało to wyglądać administracyjnie  

- czy z posiłkami, ponieważ rozmawiała dzisiaj z panią kierownik z Warsztatów 
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Gastronomicznych, bo tam przygotowywaliby tylko śniadania i kolacje, nie ma tam 

możliwości, żeby przygotowywać obiady, gdyż nie ma pomieszczeń magazynowych, 

żeby to przygotowywać. Przekazała, że usłyszała odpowiedź, że nie jest w stanie 

tego z dziećmi przerobić. Dodała, że szykują śniadania od godz. 6.00, ponieważ 

mają część osób, które chodzą na godz. 6.00 na praktyki do Wieltonu.  

   Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że mogłyby 

być przygotowywane w Bursie na ul. Wojska Polskiego, obiady musiałyby dojechać, 

np. z tej kuchni, która jest też na ul. Traugutta można byłoby skorzystać ze środków 

rządowych z programu „Posiłek w szkole i w domu” i wyremontować kuchnię pod 

szyldem Zespołu Szkół Specjalnych, i dowozić posiłki.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że tam jest potrzebne stanowisko kierownicze,  

a niekoniecznie musi być to bursa, wtedy może być internat, jeśli jest mowa  

o utrzymaniu jednego budynku, bo kolejną jednostkę utrzymywać w tym miejscu  

dla niego nie byłoby logicznym rozwiązaniem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że patrząc na to, co było mówione w poprzednim punkcie, biorąc pod uwagę 

perspektywę niżu demograficznego, to jest jakiś atut naszych placówek, że możemy 

„przyciągnąć” uczniów. Dodał, że jeśli będziemy ograniczeni kwestią ilości miejsc  

w Bursie, to nie będziemy konkurencyjni. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że z jednej 

strony tak, a z drugiej dzieci z powiatu pajęczańskiej kosztują 1 200 000 zł co roku,  

a za to można zrobić kilka bardzo dobrze wyposażonych pracowni i też być 

atrakcyjnym.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby może wystąpić  

o dotację do powiatu pajęczańskiego.  

   Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że dbają o to,  

aby mieć dobre szkoły i żeby była Bursa, przyjeżdżają dzieci z innych powiatów,  

za które płacimy 1 200 000 zł w Bursie plus do każdego dokładamy jeszcze 1 000 zł  

w szkole, więc tak naprawdę 2 000 000 zł dokładamy do dzieci spoza naszego 

powiatu, nie mamy nic od tamtych powiatów. Zaznaczył, że gdyby oni musieli  

do każdego dziecka dopłacić 2 000 zł, to powodowałoby to, że dbaliby o jakość  

i chcieliby ich zatrzymać u siebie.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby może napisać 

pismo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że subwencje w ogóle nie są wystarczające dla szkolnictwa.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że są 

wystarczające jak się dobrze poukłada, oprócz szkolnictwa specjalnego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie Szkoły 

Specjalnej przekazał, że ostatnie wyliczenia jakie były to około 1 000 000 zł jedna 

chyba była. Zaznaczył, że będzie coraz to gorzej, ponieważ będzie niż 

demograficzny.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

podkreśliła, że może ściągnąć jeszcze jeden etat wychowawcy, przejąć pracę  

w godzinach dopołudniowych jako dyrektor, gdzie ma swoje godziny, żeby  

tę młodzież dopilnować. Nadmieniła, że może to zrobić, ponieważ będzie mniej 

młodzieży, bo jak ma być 60, a było 80. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że dla zmniejszenia kosztów to optymalnie trzeba byłoby ustawić tak, żeby było jak 

najmniej etatów, a ewentualnie wydłużyć nadgodziny, co wyjdzie korzystniej 

finansowo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że jakiś czas temu była 

mowa o tym, co nas czeka przy naborze, że ponad 30% uczniów będzie więcej 

spoza powiatu, więc siłą rzeczy, jeżeli będą miejsca w internacie, to będzie  

to „przyciągać” uczniów. Podkreślił, że zostawiłby sobie „furtkę” nawet na otwarcie 

Bursy na ul. Wojska Polskiego, bo tak naprawdę nie wiadomo ilu będzie tych 

uczniów. Jeżeli ustawi się limit, dajmy na to 80 osób, a będzie chętnych 100 osób,  

to automatycznie może być taka sytuacja, że będziemy mieć kilka oddziałów  

w szkołach ponadpodstawowych mniej. Trudno powiedzieć jak to będzie wyglądało, 

ale taka sytuacja hipotetyczna może być. Zaproponował, aby póki co zorganizować 

pobyt uczniów w Bursie na ul. Traugutta, natomiast gdyby była taka sytuacja, że ta 

ilość uczniów będzie stosunkowo duża...  
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński wtrącił, że statystycznie, 

biorąc pod uwagę to ile przychodzi do Bursy i z tych, co są z zewnątrz, to powinny 

przyjść maksymalnie 2 osoby.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał radnego Jurdzińskiego, czy chodziło mu o to, że Bursę  

na ul. Traugutta utrzymujemy, tak?   

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że tak.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie ma powrotu do tego, żeby jeszcze robić rezerwę  

na ul. Wojska Polskiego.  

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że to jest jego 

propozycja.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie ma opcji. Zapytał, 

w jakim celu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu podkreślił, że z jednej strony 

zabiegamy o to, aby mieć uczniów spoza powiatu.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, że dla wszystkich w tym roku zabezpieczyli miejsce  

na ul. Traugutta, a nabór będzie pewnie znikomy, dlatego zwrócił na to uwagę.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że jeżeli pan 

naczelnik tak uważa, to dobrze tylko jak już mówił, gdyby taka sytuacja się zdarzyła,  

to taką „furtkę” by zostawił. Dodał, że trzeba byłoby się zastanowić nad filozofią 

przyjmowania uczniów spoza powiatu, może wstawić jakieś kryteria.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie można.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że z drugiej strony jest 

taka sytuacja, że uczniowie, którzy przychodzą do naszego miasta, powiatu z nami 

się w jakiś sposób część z nich wiąże. Zaznaczył, że to jest pewna inwestycja, 

nawiązywanie kontaktów, rozwój naszego miasta i powiatu. Poza tym, jeżeli 

określona ilość danych roczników uczniów przyjeżdża, to też napędza jakąś 

koniunkturę (dojazdy, gastronomia, sklepy, itd.), więc to też jest jakiś czynnik 

rozwojowy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że na 2023 r. z powiatu pajęczańskiego są 42 osoby, z kłobuckiego 1,  

z bełchatowskiego 9, z wieluńskiego 4.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji nawiązując do wypowiedzi pana Jurdzińskiego podkreślił,  

że rzeczywistość jest taka, że jak uczniowie chodzą do naszych szkół, dojeżdżają, 

mieszkają w Bursie, u babci, cioci, to po 4-5 latach są bardziej Wielunianami  

niż mieszkańcami Pajęczna, czy innych miejscowości. Zwrócił uwagę na to, aby nie 

łączyć dwóch rzeczy, czyli nauki w naszych szkołach z Bursą, ponieważ nie mamy 

obowiązku zagwarantowania zamieszkania w Bursie. Odnośnie tego, że jest kilku 

uczniów z terenu powiatu wieluńskiego, to zawsze ten wskaźnik był taki niski. Z tego 

trzeba zdać sobie sprawę, że jak ograniczamy miejsce w Bursie, czyli nie będziemy 

mieli możliwości zabezpieczenia pobytu w Bursie, bo w tej chwili mamy możliwość 

zabezpieczenia dla wszystkich chętnych, to trzeba ustalić kryteria. Wskazał,  

że mamy 50 miejsc, 48 miejsc, 70 miejsc i z przykrością te 8-10 osób będzie albo 

zmuszonych do dojeżdżania, albo nie. Powrócił do zamierzchłej historii powiatu,  

bo były takie początki, że były problemy w ogóle likwidując internaty, żeby 

zabezpieczyć ilość wychowanków w Bursie, bo był taki boom - to był rok 1999-2000, 

że dla masy młodych ludzi gdzieś, na tzw. prywatnych stancjach, rodzice 

wynajmowali mieszkania. Dodał, że jak rodzic będzie przekonany, że chce,  

aby dziecko się tu uczyło, a nie będzie miejsca w Bursie, to będzie szukał 

rozwiązania. Dodał, że były też takie sytuacje, że dzieci odchodziły z Bursy, bo im się 

warunki nie podobały z uwagi na liczne osobowo pokoje, albo była łazienka jedna  

na całą lub pół grupy, itd. To jest decyzja strategiczna trudna, ale jeżeli chcemy  

w jakimś kierunku reorganizację czynić, to trzeba w tym kierunku zmierzać i dobrze 

byłoby z dużym wyprzedzeniem planować te zmiany, tzn. żebyśmy w tej chwili  

nie zaskakiwali, że dla tych wychowanków, którzy w tej chwili mieszkają w Bursie,  

nie będzie miejsca tylko z dużym wyprzedzeniem 1,5 rocznym mówić, że robimy 

reorganizację, że nie będzie Bursy, albo że będzie Bursa, ale tylko 50 miejsc,  

albo Bursa w perspektywie będzie zlikwidowana, a będzie internat dostępny  

dla młodzieży z różnych szkół przy jednej szkole.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zrobiłby mniejszą ilość 

miejsc. Dodał, aby ułożyć to pod możliwości finansowe powiatu z uwagi na fakt,  

że po pierwsze jest teraz niski nabór do szkół średnich, czyli spodziewamy się 

bardzo mało uczniów do Bursy, po drugie rocznik klas III wchodzi w wiek 18 lat  

i robią Prawo jazdy. Teraz jest moda, że każdy chce mieć auto i będzie dojeżdżał. 
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Zauważył, że będzie problem z parkingiem. Dodał, że jego zdaniem 80 dzieci  

nie będzie teraz Bursie, bo jak będzie 70 dzieci to będzie wszystko.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że ciągle podaje przykłady dużych miast, renomowanych 

silnych szkół, zawodowych liceów i poprosił, aby zwrócić uwagę gdzie  

są zabezpieczane parkingi. Zaznaczył, że jest przerażony, rozmawiając  

z dyrektorami niektórych placówek. Przekazał, że to trzeba powoli porządkować.  

Zadał pytanie - co za problem, żeby uczeń doszedł, parkując gdzieś na parkingu,  

np. przy markecie? Dodał, że obawia się jednego i przestrzega dyrektorów, bo to oni 

zarządzają, że w razie jakiegoś zdarzenia losowego w wielu przypadkach nie będzie 

tam ani szansy dojazdu karetki pogotowia, a straży pożarnej to już w ogóle, itd.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ta dyskusja 

powinna prowadzić do tego, aby od miesiąca stycznia ulokować wszystkich uczniów  

w Bursie na ul. Traugutta i dążyć do tego.  

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że uczniowie tam są.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że jego zdaniem 

trzeba mieć pomysł na tę drugą placówkę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że zajmują się 

młodzieżą spoza powiatu, a np. Zespół Szkół Specjalnych mógłby rozwijać 

przedszkola dla mieszkańców naszego powiatu i nie ma gdzie w tej chwili.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, jak logistycznie  

z posiłkami, zostawiając na ul. Wojska Polskiego - czy będą chodzić na obiady,  

czy będą dowożone.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że w tamtym 

roku jak dzieci mieszkały w Bursie na ul. Wojska Polskiego, to chodziły na obiady  

na ul. Traugutta, więc może łatwiej dowieźć posiłki  na ul. Wojska Polskiego. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zaznaczył, że częściowo popiera 

pana Jurdzińskiego. Zapytał, w jaki sposób dostajemy subwencję na uczniów – na 

ilość? 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że na ilość 

uczniów wpisanych do systemu w Bursie na dzień 30. września.  
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że chodzi o to ile 

dopłacamy w Bursie do jednego ucznia zewnętrznego. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaznaczył, że 1 000 000 zł 

trzeba podzielić na 70 osób.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

dopowiedziała, że na 75 osób.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy za Bursę płacą 

uczniowie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że płacą.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy można różnicować 

opłatę za Bursę dla uczniów z naszego powiatu i spoza powiatu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie ma takiej możliwości.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto to ustala.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że ustala organ, ale regulują przepisy.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy cennik za pobyt  

w Bursie ustala Rada Powiatu, czy Zarząd. 

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że ustala organ prowadzący, ale są przepisy, które mówią o tym,  

że to jest do 50% kosztów utrzymania miejsca nie licząc płac i wszystkich 

pochodnych. Powiedziała, że uważa, że wychowanek w Bursie - czy jest pełnoletni, 

czy niepełnoletni, czy z powiatu takiego, czy innego, to jest po prostu wychowanek.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że cały czas jest 

mowa o pieniądzach tylko nie patrzy się na dzieci.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak to wygląda  

z perspektywy ucznia, który ma zamiar rozpocząć naukę od 1 września, a jest spoza 

powiatu i rozważa zamieszkanie w internacie. Rekrutacja do szkół średnich trwa  

w lipcu. Czy taki uczeń wcześniej przychodzi i pyta o miejsce w Bursie?  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że termin rekrutacji ustala dyrektor Bursy z panem starostą. 
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Nadmieniła, że pisze wniosek o ustalenie terminów rekrutacji i te terminy  

są praktycznie takie same jak w szkole. Jeżeli w szkole kurator ustala,  

że od np. 7 maja zaczyna się rekrutacja, to też występuje z takim terminem tylko,  

że w szkole jest inaczej, ponieważ jest krótszy termin rekrutacji, gdyż potem  

są przeliczane punkty, egzaminy, itd. Zaznaczyła, że w jej jednostce, jeżeli proponuje 

od maja tak samo jak do szkoły, składane są wnioski o przyjęcie do Bursy,  

to ta rekrutacja jest do tego czasu jak rekrutacja w szkole, czyli też praktycznie  

do lipca. W momencie jak uczeń dostanie się do szkoły to też potwierdza, że dostał 

się do szkoły i jest w Bursie. Dodała, że wcześniej dowiadują się, czy jest miejsce, 

itd. Dla niektórych jest to ważne, ponieważ jak nie ma możliwości dojazdu, to też 

podejmuje decyzję, czy przyjść tutaj do szkoły.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że do tego zmierzał,  

że jeżeli się pytają o miejsca, to pani dyrektor pewnie sobie to notuje. Jak pani 

dyrektor widzi, mówić hipotetycznie, że uczniów może być więcej niż miejsc w Bursie  

na ul. Traugutta i teraz informuje pani, że może nie być miejsca, to wtedy uczeń  

z tą świadomością może zrezygnować. Powiedział, że do tego zmierza, żeby nie 

robić takiej sytuacji i zostawić taką „furtkę’, ale podkreślił, że jest to jego zdanie, 

przynajmniej na ten rok. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że będzie  

3 więcej i co wtedy? 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wtedy rozluźnić 

Bursę na ul. Traugutta.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że są też kryteria rekrutacji i jeżeli powiemy, że mamy tylko Bursę  

na ul. Traugutta na przyszły rok, bo teraz jeszcze nie wiadomo było czy na ul. Wojska 

Polskiego, czy na ul. Traugutta, bo nie była podjęta decyzja.  

  Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zauważył, że jak 

przyjmiemy 3 więcej, to będzie nas to kosztowało prawie 400 tys. zł. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w ciągu roku nie 

można zmienić tej organizacji.  

  Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński podkreśli, że trzeba dążyć 

do tego, żeby optymalnie wykorzystać zasoby. Jeśli jest 60 miejsc, a grupa jest 30 

osobowa to mamy 60, a nie 70 miejsc, które spowoduje kolejną grupę i kolejny 

wydatek 4 etatów, koszt 300 tys. zł. Przekazał, że optymalnie trzeba wykorzystywać 
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zasoby. Dodał, że wiadomo, że chcemy dbać o rozwój dzieci. Zapytał, czy lepiej 

wydać 1 200 000 zł na kolejnych 30 dzieci w Bursie, czy zrobić jakieś pracownie. 

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że grupy wychowawcze to jest od 28 do 38 osób. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile odejdzie osób  

w przyszłym roku.   

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że w tym 8, a w przyszłym 20.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, że w przyszłym roku, 

ale w czerwcu 2025 r. 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile jest teraz osób.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 77 plus jedna osoba przychodzi od lutego, czyli będzie 78.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli będzie  w granicach 

70 osób, jak to pogrupować.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że dalej są 2 grupy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, do ilu mogą być maksymalnie 

2 grupy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że w grupie maksymalnie 38.   

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby założyć 75,  

czy 76 i tego trzeba się trzymać.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nawet nie da się więcej, bo jeżeli będzie Bursa tylko  

na ul. Traugutta i jak ogłoszą, że jest tylko nabór do Bursy na ul. Traugutta, i ogłoszą 

wtedy, że kontynuujących jest 60 osób, to powie, że może przyjąć 10 czy ileś osób, 

bo nie ma możliwości, a jak złoży więcej osób, to są kryteria rekrutacji ustalone przez 

organ: wielodzietność, niepełnosprawność, różne sytuacje.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że myślał, że dzisiejsza dyskusja będzie o długoplanowej 

strategii, albo muszą też pomyśleć o tym, bo to, że Bursa funkcjonuje w tym roku 
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szkolnym przy ul. Traugutta, to w jego odczuciu po analizie merytorycznej 

wskazywało na to, że to jest baza wystarczająca dla tej jednostki w tej chwili.  

W najbliższym roku, czy o kolejnych latach nawet nie mówi. Zapytał panią dyrektor, 

czy się z nim zgadza.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji kontynuował, że pani dyrektor też jest zgodna co do tego, bo wielokrotnie 

o tym rozmawiali. W kwestii tego, czy można dodać 3-4 osoby przekazał, że nie 

damy rady, bo tam jest standard powierzchniowy, wychowawczy i bezpieczeństwo 

jest pierwszoplanowym zadaniem, ale my to mieścimy w tym lokalu. W związku z tym 

kwestia tego, co za 2-3 lata, żebyśmy z takiej perspektywy spoglądali na problem  

i kwestia wyżywienia. Zaznaczył, aby obiady zabezpieczyć w Warsztatach 

Gastronomicznych - w jaki sposób, na jakiej bazie, wykupienia przez Bursę, 

porozumienia między dyrektoriami, taki obszar uważa, że należałoby zdiagnozować,  

o czym też z panią dyrektor rozmawiali, niekoniecznie dowozić i tworzyć dodatkowe 

zadania.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński podkreśli, że jeśli zostanie 

to w niezmienionej formie, czyli Bursa na ul. Traugutta, to mimo wszystko 

zaproponował, żeby stołówkę i kuchnię wraz z pracownikami przekazać w zarząd 

Szkole Specjalnej, ponieważ ta szkoła ma możliwość pozyskania środków  

na wyremontowanie tej stołówki i kuchni, a ta kuchnia jest w stanie wymagającym 

remontu.  

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że swoimi siłami nie jest w stanie tego zrobić.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że dlatego  

o tym mówił, a w programie jest napisane, ponieważ przeczytał go dość dokładnie, 

że Szkoła Specjalna może karmić Bursę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, gdzie dzieci będą jadły.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na stołówce na ul. Traugutta.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że panie dyrektor 

bardzo dobrze współpracują.  
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Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

zwróciła uwagę, że w tej chwili stołuje się w Bursie 30 uczniów ze Szkoły Specjalnej, 

przepisy są takie, że rodzice pokrywają tylko koszty wsadu do kotła, więc ze Szkoły 

Specjalnej nie bierze dodatkowych środków, bo tak kiedyś było ustalone,  

na przygotowywanie posiłków, więc część wody, energii, środków czystości w tej 

chwili z jej pieniędzy idzie też na przygotowywanie tych posiłków. Natomiast to samo 

będzie, jeżeli będą uczniowie z Bursy, ponieważ też płacą tylko za wsad do kotła,  

nie można ich obciążyć innymi kosztami.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że boi się takiej 

sytuacji, że uczeń, który chciałby się u nas kształcić, nie będzie mógł tego robić  

ze względu na to, że nie będzie mógł znaleźć miejsca w internacie. Zawsze taka 

sytuacja może być, ale jednak jego zdaniem trzeba patrzeć na tę najsłabszą 

jednostkę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że wracając 

do poprzedniego punktu, jeśli będzie dziecko, które będzie chciało się kształcić  

w zawodzie, którego teraz nie będzie, np. będzie chciało być budowlańcem, to nie 

utworzymy klasy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

patrzeć na całość.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że razem z Bursą  

na ul. Wojska Polskiego jest 117 miejsc i można by o takiej sytuacji również 

rozmawiać, jeżeli tych osób byłoby 125 i wtedy też byłby dylemat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że na ten 

rok tak zostawiają. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy zostawiają Bursę 

na ul. Wojska Polskiego.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile czasu jest 

potrzebnego, aby wyłączyć, np. Bursę na ul. Traugutta. Jaka to jest procedura? 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jest już wyłączona. Formalnie to jest nasza decyzja,  
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to nie jest związane z jednostką tylko podjęcie działań związanych z przekazaniem  

w zarząd mienia i teraz pytanie, komu przekazać w przyszłości tę część mienia, którą 

miała pani dyrektor w zarządzie. Odpowiedział, że nie wie, dyrektorowi ZS nr 1? 

Zaznaczył, że tu nie ma obligatoryjnych terminów. Są w przypadku likwidacji Bursy, 

ewentualnie tworzenia i to jest pół roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że trzeba 

się zastanowić, jak to w przyszłości ma wyglądać, a na ten moment zaproponował 

przyjęcie informacji. Udzielił głosu pani dyrektor Cicheckiej. 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odnośnie przejęcia stołówki i kuchni poinformowała, że to nie są tylko etaty typu 

szefowa kuchni i pomoce kuchenne, z tym jest nierozerwalnie związany intendent, 

ponieważ muszą zgodnie z wymogami Sanepidu, sporządzać po każdym posiłku 

raport żywieniowy. Dodał, że ten etat trzeba wziąć pod uwagę, że nie może być 

wtedy w Bursie, bo musi być tam gdzie jest żywienie.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że ten etat 

już jest, więc co to za różnica.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że jest tylko mówiła o samym przyporządkowaniu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgłosił poprawkę do materiału 

odnośnie roku 2022 (dot. dochodów Międzyszkolnej Bursy z tytułu sprzedaży 

noclegów za rok 2022).  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że jest przed rekrutacją, będzie pisała pismo o ustalenie terminów 

rekrutacji dlatego chciałaby, aby była podjęta decyzja przynajmniej na ten rok,  

co z tym budynkiem na ul. Wojska Polskiego, który formalnie nie zniknął, bo też były 

głosy od rodziców, dlaczego nie w Bursie na ul. Wojska Polskiego, przecież nigdzie 

nie ma podanej informacji, że nie ma już ww. Bursy, itd.   

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak jak  

w tym roku szkolnym, jak będą chętni to trzeba wynająć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że decyzją Zarządu mogą wyłączyć tę Bursę spod zarządu pani dyrektor. Dodał,  

że nie widzi teraz takiego celu, ponieważ może się zdarzyć, że w następnym czasie 

będzie to przenoszone, gdyż nie będzie uczestników na ul. Traugutta. Zaznaczył,  

że wszystkie decyzje zapadną po naborze.  
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że jeżeli pani 

dyrektor byłoby łatwiej, to pewnie można byłoby przekazać zarząd nad tamtą częścią 

do Zespołu Szkół nr 1, a jeśli trzeba będzie przenieść dzieci tam, to wtedy zrobi się 

internat przy ZS nr 1.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że chodzi o to, co z tą kubaturą, z tym mieniem w przyszłości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeżeli przyjdzie taki moment, że trzeba będzie przenieść ze względu na brak 

uczniów, to wtedy zrobią internat, ale na razie to zostawiłby. Nadmienił, że musiałaby 

być zrobiona inwentaryzacja, wszystko co zostanie przekazane w zarząd. Trzeba 

sprawdzić jakie tam jest mienie, jakie mienie jest przekazywane, co nie jest proste. 

Pewnie trzeba zrobić wycenę majątku, żeby wszystko było zapisane. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem informacji z uwagą zgłoszoną przez pana Wojcieszaka. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w obszarze funkcjonowania 

Bursy i możliwości jej reorganizacji - kontynuacja sprawy z CXCII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r. z poprawką zgłoszoną przez 

Członka Zarządu Pana Henryka Wojcieszaka  dotyczącą dochodów Międzyszkolnej 

Bursy z tytułu sprzedaży noclegów za rok 2022, a mianowicie zamiast kwoty 

14.596,30 zł powinna być kwota 15.518,25 zł (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacki Dzień Dziecka”. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

rozpatrzenie punktów od 9 do 15 przyjętego porządku obrad w jednym bloku,  

a następnie każdy będzie osobno głosowany. Zapytał, czy jest zgoda. Nikt nie zgłosił 

sprzeciwu. Zapytał, czy są uwagi do przedstawionych sprawozdań. Nikt nie zgłosił 

uwag. Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania.  

 

  

       
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Strażacki Dzień Dziecka” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacka brać zaprasza”. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Strażacka brać zaprasza” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ćwiczenia strażackie od juniora 

do seniora”. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Ćwiczenia strażackie od juniora do seniora” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Piknik Rodzinny „Wszystkie dzieci 

nasze są”. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: Piknik Rodzinny „Wszystkie dzieci nasze są” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Łączy nas siatka”. 

 

 



37 
 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Łączy nas siatka” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ocalić wspomnienia”. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Ocalić wspomnienia” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych powiatu wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego  

w 2023 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych powiatu wieluńskiego  

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku 

Sportowego w 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej do przeprowadzenia czynności badania i oceny 

złożonych ofert w celu wyboru najkorzystniejszej oferty w ogłoszonym 

otwartym naborze partnera w celu wspólnego przygotowania i realizacji 

projektu dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie Dla Łódzkiego 2021-2027 (FST), Działanie FELD.09.02 

Społeczeństwo w Transformacji (typ projektu 3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-

IZ.00-005/23). 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że pani dyrektor 

chyba chciała wycofać tę sprawę. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że przyniesie pismo 

pani dyrektor ZS nr 1.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut 

przerwy w obradach Zarządu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

o piśmie pani dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu, czyli grantobiorcy tego programu  które 

wpłynęło wczoraj i zostało przekazane przed chwilą na Zarząd. Następnie odczytał 

ww. pismo. Zaproponował, aby ten punkt został zdjęty z dzisiejszego porządku 

obrad, w związku z pismem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu z dnia 

29.01.2024 r. znak: ZS1.010.4.2024. Zapytał, kto jest „za”. Poprosił o dołączenie 

tego pisma do materiałów zarządowych.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z porządku obrad punktu 16 pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia czynności 

badania i oceny złożonych ofert w celu wyboru najkorzystniejszej oferty  

w ogłoszonym otwartym naborze partnera w celu wspólnego przygotowania  

i realizacji projektu dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie Dla Łódzkiego 2021-2027 (FST), Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo 

w Transformacji (typ projektu 3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-IZ.00-005/23)” w związku 

z pismem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu z dnia 29.01.2024 r. znak: 

ZS1.010.4.2024 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał o nabór.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nabór 

unieważnić.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu również 

odpowiedział, że nabór unieważnić.  

 

 

 

W związku ze zdjęciem z porządku obrad punktu 16, Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje zgodnie z porządkiem obrad, uwzględniającym wprowadzoną 

zmianę.  

 

 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 18.07.2023 r. do dnia 31.12.2023 r. 

6. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

szkolnym 2024/2025 oraz procedurach naboru. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus+. 

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w obszarze 

funkcjonowania Bursy i możliwości jej reorganizacji - kontynuacja sprawy z CXCII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r.  

9. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacki Dzień Dziecka”.  

10. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Strażacka brać zaprasza”. 

11. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ćwiczenia strażackie od juniora do seniora”.  
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12. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Piknik Rodzinny „Wszystkie dzieci nasze są”.  

13. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Łączy nas siatka”. 

14. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Ocalić wspomnienia”.  

15. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych powiatu wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2023 r.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego 

terenu w obrębie Masłowice.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2024 

roku.  

18. Przyjęcie wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie   

powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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21. Sprawy bieżące.  

22. Wolne wnioski.  

23. Zamknięcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego 

terenu w obrębie Masłowice. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że chodzi o budynek szkolny w Masłowicach, o zmianę kąta nachylenia pod wiatę. 

Zapytał, kto jest „za’’ podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął  

uchwałę Nr 1419/24 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1419/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2024 

roku. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że ten punkt jest związany z następnym punktem. Przekazał, że prawdopodobnie 

będzie to ostatni raz podejmowana uchwała, ponieważ mają zmienić się zasady 

dotyczące kwalifikacji wojskowej. Porozumienie dotarło po sesji, a zgodnie z ustawą 

o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu musi się tym zająć. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1420/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w 2024 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1420/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że z uwagi na obowiązujące terminy sesja Rady Powiatu jest konieczna, stąd 

wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie nadzwyczajnej sesji. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem wniosku.   

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie  

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie  powiatu oraz projekt uchwały w sprawie opracowania 

układu wykonawczego.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

1421/24 w sprawie zmian w budżecie  powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1421/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

1422/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1422/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 21 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy sesja jest w sobotę 

o godz. 12.00. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że wniosek o zwołanie sesji zostanie złożony, pan przewodniczący podejmie decyzję 

odnośnie terminu zwołania sesji, ponieważ to jest jego kompetencja.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy po sesji będzie 

Zarząd.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że będzie 

Zarząd.            

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o ilość punktów.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że będzie 

jeden punkt.   
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Pkt 22 

Wolne wnioski. 

 

Na CC posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu zostały złożone poniższe 

wnioski: 

 

 

 

Na CC posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu   

30 stycznia 2024 r. Wicestarosta Wieluński - Pan Krzysztof Dziuba złożył wniosek  

w sprawie przygotowania na posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu w miesiącu 

lutym br. zmian w budżecie powiatu wieluńskiego na 2024 r. oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034, uwzględniających 

następujące zadania inwestycyjne: 

1. Rozbudowa Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu  

o salę koncertową. 

2. Przebudowa ul. Przemysłowej w Wieluniu. 

3. Zwiększenie środków w budżecie na OZE w placówkach oświatowych,  

tak żeby na każdej powstała instalacja 50 kW. 

4. Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Kochlew. 

 

 

 

Na CC posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu   

30 stycznia 2024 r. Członek Zarządu - Pan Łukasz Dybka złożył wniosek  

w sprawie przygotowania na posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu w miesiącu 

lutym br. zmian w budżecie powiatu wieluńskiego na 2024 r. oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034, uwzględniających 

następujące zadanie inwestycyjne: 

1. Budowa ścieżki rowerowej z Mokrska do Skomlina.  
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Na CC posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu   

30 stycznia 2024 r. Starosta Wieluński - Pan Marek Kieler złożył wniosek  

w sprawie przygotowania na posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu w miesiącu 

lutym br. zmian w budżecie powiatu wieluńskiego na 2024 r. oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034, uwzględniających 

następujące zadanie inwestycyjne: 

1. Opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę skrzyżowania drogi 

powiatowej Nr 4514E z drogą powiatową Nr 4510E w miejscowości 

Mokrsko. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, żeby było jasne  

dla członków Zarządu składających wnioski, że trzeba będzie zwiększyć kwotę długu.  

 

 

 

 

Pkt 23 

Zamknięcie CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CC posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


